
PROTOKÓŁ NR  55/17

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 15 listopada 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00     zakończenie o godz. 18:10

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Ewa Pędziwiatr

4. Krzysztof Gorczyca

5. Paweł Pituch 

6. Krystyna Konieczna

7.  Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz, Sławomir Jakóbowski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków:

1. Ewa Wielgus-Kucuk

2. Andrzej Machnica

3. Beata Espenschied

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości – ciąg dalszy.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad  1. Przewodniczący  Komisji  A.  Wrona  przedstawił  projekt  porządku  obrad,  który  został  przyjęty

jednogłośnie.

Ad  2.  Głównym  tematem  posiedzenia  był  projekt  uchwały  w/s  ustalenia  stawek  podatkowych  od

nieruchomości  na  2018   rok.  Radni  otrzymali  odpowiedzi  na  wcześniej  zawarte  wnioski  w  protokole  z

poprzedniego posiedzenia komisji. Radnym chodziło o możliwość zróżnicowania, ustalenia wysokości stawek

podatkowych,  jeżeli  chodzi  o  sklepy  wielkopowierzchniowe  i  różne  dziedziny  prowadzenia  działalności

gospodarczej.  Zgodnie  z  ustawą,  Radni  mają  możliwość  zróżnicowania  wielkości  stawek  podatkowych,

niestety jest na to za późno w tym roku. Mimo, że od lat ten temat jest przez Radnych poruszany, nikt z

Urzędu Miasta nie wyraził woli zrobienia symulacji i przedstawienia konkretnych danych Radnym. W trakcie

dyskusji  każdy  przedstawił  swój  punkt  widzenia  na  sprawę.  Członkom  komisji  zabrakło  też  danych

związanych z przeznaczeniem dochodu ze zwiększenia stawek podatkowych.

Podczas głosowania nad projektem uchwały 3 radnych było za, 3 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od

głosu. Projekt  uchwały nie został zaopiniowany.

Ad 3. W  sprawach  różnych  zajęto  się  pismem mieszkańca  Kowar,  dotyczącym stawek  podatkowych  od

komórek  wolno  stojących,  w  których  gromadzony  jest  opał,  sprzęt  gospodarczy  a  nie  służą  one  do



prowadzenia działalności gospodarczej. Pani Kucuk Ewa wyjaśniła, że podatek taki jest naliczany podobnie

jak od garaży.

Przewodniczący Rady Miejskiej zobowiązał się odpisać mieszkańcowi. 

Ad 4. Na tym posiedzenie komisji Przewodniczący zakończył.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów nie zaopiniowała uchwały w/s ustalenia stawek podatkowych na

2018 rok. Nastąpił „pat” (3 Radnych za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący).

 

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Artur Wrona


